
 

 

Αθήνα, 1η  Νοεμβρίου 2021 

Ερώτηση 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς:  

 Παιδείας και Θρησκευμάτων  

 Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: «Η Π.Ε. Σερρών με μόλις 10 σχολεία στο Πρόγραμμα των 

σχολικών γευμάτων, παρά το ότι ανήκει στους φτωχότερους Νομούς 

της χώρας» 

Διάχυτος είναι προβληματισμός της τοπικής κοινωνίας στο Νομό Σερρών για 

το γεγονός ότι μόλις δέκα δημοτικά σχολεία σε όλη την ΠΕ συμμετέχουν στο 

Πρόγραμμα για τα Σχολικά Γεύματα παρά το γεγονός ότι στην Περιφέρεια 

Κεντρικής Μακεδονίας, ο αριθμός των σχολείων που συμμετέχουν αυξήθηκε 

κατά 63 δημοτικά σχολεία. Συγκεκριμένα, 310 δημοτικά σχολεία της Κεντρικής 

Μακεδονίας που συμμετέχουν στο συγκεκριμένο πρόγραμμα, ο Νομός Σερρών 

κατέχει τη θλιβερή προτελευταία θέση με μόλις 10 ωφελούμενα σχολεία 

ξεπερνώντας σε απόλυτο αριθμό μόνο το Νομό Χαλκιδικής και χωρίς να έχει 

προστεθεί ούτε ένα νέο σχολείο.  

Υπάρχουν εύλογα ερωτήματα για τους λόγους που καθιστούν την ΠΕ Σερρών 

στην προτελευταία θέση των ωφελούμενων σχολείων αναλογικά με τον 

πληθυσμό της, συνυπολογίζοντας μάλιστα ότι το κατά κεφαλήν ΑΕΠ είναι από 

τα χαμηλότερα της χώρας. Εντύπωση μάλιστα προκαλεί και το γεγονός ότι στο 

Πρόγραμμα των Σχολικών Γευμάτων από την ΠΕ Σερρών συμμετέχουν 

σχολεία μόνο από το Δήμο Σερρών (2ο,4ο,12ο,23ο Σερρών, Άνω Μητρουσίου, 

Καλών Δέντρων, Κάτω Καμήλας, Κάτω Ορεινής, Προβατά και Σκουτάρεως) και 

δεν συμμετέχουν καθόλου οι υπόλοιποι Δήμοι (Σιντικής, Ηράκλειας, Βισαλτίας, 

Εμμανουήλ Παππά, Ν. Ζίχνης, Αμφίπολης). 
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Εντύπωση τέλος προκαλεί ότι σε όλο το διάστημα διακυβέρνησης της ΝΔ, τα 

σχολικά έτη δηλαδή 2020-2021 και 2021- 2022, δεν έχει προστεθεί κανένα 

σχολείο στην ΠΕ Σερρών και παραμένουν στον ίδιο απόλυτο αριθμό με όσα 

είχε παραδώσει η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ το 2019, που επεξέτεινε κάθε χρόνο 

τον αριθμό των γευμάτων και τα ωφελούμενα σχολεία με στόχο να φθάσει το 

2023 να δίνει γεύματα σε όλα τα 600.000 παιδιά του δημοτικού σχολείου. 

 

ΕΠΕΙΔΗ η υστέρηση και σε αυτό τον τομέα της ΠΕ Σερρών δεν μπορεί να γίνει 

αποδεκτή. 

ΕΠΕΙΔΗ δημιουργούνται εύλογα ερωτήματα αναφορικά με τα κριτήρια 

επιλογής που φέρνουν σε δυσμενή θέση την ΠΕ Σερρών σε σχέση με τις 

υπόλοιπες ΠΕ ακόμα και μεμονωμένους Δήμους της Περιφέρειας Κεντρικής 

Μακεδονίας. 

ΕΠΕΙΔΗ οι κάτοικοι του Νομού Σερρών δεν είναι πολίτες δεύτερης κατηγορίας. 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Πώς αιτιολογείται το γεγονός ότι στην ΠΕ Σερρών συμμετέχουν 

μόλις 10 δημοτικά σχολεία στο πρόγραμμα των σχολικών 

γευμάτων; 

2. Για ποιους λόγους οι 6 από τους 7 Δήμους της ΠΕ Σερρών δεν 

συμμετέχουν ούτε με ένα σχολείο στο Πρόγραμμα των Σχολικών 

Γευμάτων; 

3. Υπάρχουν σχολεία που αν και έκαναν αίτηση συμμετοχής στο 

πρόγραμμα απορρίφθηκαν; Αν ναι για ποιους λόγους και με 

απόφαση ποιου; 

4. Σε ποιες ενέργειες θα προβούν προκειμένου να αυξηθεί ο αριθμός 

των σχολείων που συμμετέχουν στο Πρόγραμμα των Σχολικών 

Γευμάτων από την ΠΕ Σερρών και προκειμένου να ενταχθούν 

σχολεία από όλους τους Δήμους της ΠΕ Σερρών από την τρέχουσα 

σχολική χρονιά; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 



Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Καφαντάρη Χαρά 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μωραΐτης Θάνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 

 




